
Zápis ze schůze Školské rady Gymnázia L. Pika Plzeň 21. 10. 2009 

 

Přítomni: S. Taubrová, Ing. Z. Trmota, PaedDr. J. Mašek, PaedDr. N. Kubešová, J. Kunc, J. 
Kašpar 

Omluven: Mgr. M. Brabec 

 

1. Zahájení – p. Mašek 
 

2. Výroční zpráva školy  
p. Kubešová – jsou nesrovnalosti v tabulce s přehledem pedagogických pracovníků  
p. Kašpar – jedná se pouze o pracovní verzi, ale o nesrovnalostech neví, budou 
neprodleně odstraněny. 
p. Trmota – na str. 2 jsou v tabulce překročeny cílové kapacity 
p. Kašpar – počty jsou v souladu s Rejstříkem škol 
Výroční zpráva byla schválena. 
 

3. Různé: 
p. Trmota – koupě budovy gymnázia do majetku Plzeňského kraje je na velmi dobré 
cestě. Odprodej byl schválen ZMP a KÚ s koupí počítá, podle informace radního PK 
pro oblast školství, mládeže a sportu p. J. Stručka na to má vyčleněny finanční 
prostředky. 
p. Mašek, p. Kubešová – proč naši studenti nemohou jezdit na LVVK do Alp jako 
jezdí studenti některých jiných gymnázií? 
p. Kašpar – není tomu příliš nakloněn, ale pokud o to bude zájem ze strany rodičů a 
předmětové komise TV, nic tomu nebrání. 
 

Usnesení: Školská rada GLP schválila Výroční zprávu GLP za školní rok 2008/2009 s tím, že 
budou odstraněny vytčené nedostatky. 

 
 

 
Ověřil: PaedDr. J. Mašek 
 
 
22. 10. 2009  
 

 
 
                                                             
                                                                           Zapsala: PaedDr. Naděžda Kubešová 


